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Abstract (en)
[origin: US4368256A] Production of masked positive color images by the silver dye bleach process, by exposure of a photographic material for the
silver dye bleach process, silver developing, dye bleaching, silver bleaching and fixing, optionally the silver bleaching is carried out simultaneously
with the dye bleaching and/or the fixing, in a single processing bath. The photographic material used contains (a) in at least one layer, at least one
first dye from which at least one undesired secondary color density is to be compensated, (b) in the layer(s) (a) and/or in a layer adjacent to this
layer, (in each case) one iodide-containing silver halide emulsion associated with this dye (these dyes), (c) in at least one other layer, at least (in
each case) one second dye, the main color density of which corresponds to the secondary color density (densities), to be compensated, of the first
dye(s), (d) in the layer(s) (c) and/or in a layer adjacent thereto, an iodide-free silver halide emulsion associated with this dye (these dyes), or, in
comparison with the emulsions mentioned under (b), a silver halide emulsion of low iodide content, and (e) in the layer(s) (c) and/or in at least one
other layer which is adjacent to the layer(s) (c) and which is separated from one or more layers (a) by at least one intermediate layer, a core-shell
emulsion which is free of iodide or has a low iodide content, the particles of which emulsion consist of a surface-fogged silver halide core and of an
unfogged silver halide shell enclosing the latter, it being possible for this emulsion to be developed spontaneously up to the maximum density by
the action of a developer, and optionally a developing retarder. The developing rate of the core-shell emulsion and hence the masking effect can
furthermore be influenced by the shell thickness of the core-shell particles and also by the sulfite content of the developer. The developing is carried
out in a developer solution which does not contain any silver-complexing agents.

Abstract (de)
Herstellung maskierter positiver Farbbilder nach dem Silberfarbbleichverfahren durch Belichtung eines photographischen Materials für das
Silberfarbbleichverfahren, Silberentwicklung, Farbbleichung, Silberbleichung und Fixierung, wobie die Silberbleichung gegebenenfalls mit der
Farbleichung und/oder der Fixierung in einem einzigen Verarbeitungsbad gleichzeitig durchgeführt werden kann. Es wird ein photographisches
Material verwendet, das a) in mindestens einer Schicht mindestens einen ersten Farbstoff, von welchem mindestens eine unerwünschte
Nebenfarbdichte kompensiert werden soll, b) in der (den) Schicht(en) a) und/oder in einer zu dieser Schicht benachbarten Schicht (je) eine
diesem (diesen) Farbstoff(en) zugeordenete jodidhaltige Silberhalogenidemulsion, c) in mindestens einer weiteren Schicht mindestens (je) einen
zweiten Farbstoff, dessen Hauptfarbdichte der (den) zu kompensierenden Nebenfarbdichte(n) des (der) ersten Farbstoff(e) entspricht, d) in der
(den) Schicht(en) c) und/oder in einer zu dieser (diesen) benachbarten Schicht eine diesem (diesen) Farbstoff(en) zugeordnete jodidfreie oder im
Vergleich zu den unter b) erwähnten Emulsionen jodidarme Silberhalogenidemulsion, und e) in der (den) Schicht(en) c) und/oder in mindestens
einer weiteren Schicht, welche der (den) Schicht(en) c) benachbart ist, und welche von einer oder mehreren Schichten a) durch mindestens eine
Zwischenschicht getrennt ist, eine jodidfreie oder jodidarme Core-shell-Emulsion enthält, deren Partikel aus einem oberflächenverschleierten
Silberhalogenidkern und einer diesen umhüllenden unverschleierten Silberhalogenidschale bestehen, wobei sich diese Emulsion durch
Einwirkung eines Entwicklers spontan bis zur Maximaldichte entwickeln lässt, und gegebenenfalls einen Entwicklungsverzögerer enthält. Die
Entwicklungsgeschwindigkeit der Core-shell-Emulsion und damit der Maskiereffekt kann ferner durch die Schalendicke der Core-shell-Partikel sowie
durch den Sulfitgehalt des Entwicklers beeinflusst werden. Die Entwicklung erfolgt in einer Entwicklerlösung, die keine Silberkomplexbildner enthält.
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